



Estetika - MUSTER

BENEXERE

pengalaman-pengalaman baru Salun Kecantikan

muster

✉ bbazar@globelife.com

☎ +39 0331 1706328



BENEXERE

pengalaman-pengalaman baru Salun Kecantikan

BENEXERE

4 produk mampu tindakan pantas 'halus' menyenangkan dan berkesan bahawa kegunaan jurusolek tetapi pada masa yang sama boleh mencadangkan untuk kecacatan di rumah.

64V-FACE KRIM BIOSPHERIX 9 x HYALURONIC PENGISI anti umur 'ketika kering tindakan pengisi'

Terutamanya sesuai untuk mata dan bibir. Lembut krim semulajadi yang diperkayakan dengan asid hyaluronic berharga berat molekul yang rendah dan yang inovatif dipatenkan 'salib berkaitan molekul asid hyaluronic asal Bioteknologi' kesan pengisi. Biospheres daripada asid hyaluronic 9 x 'kerana mereka berat molekul yang rendah' mengekalkan air dan sangat kenaikan epidermal penghidratan menembusi di kedut dan meningkat kepada 9 kali kelantangan mereka ' untuk menggalakkan daripada kulit furrows dan kesedaran yang kedut. Produk mempunyai kedutan penting dan pelembap tindakan dengan persepsi deria serta-merta.

pembungkusan: 50 ml krim.

LENDIR siput KRIM muka 65V-yang

bahan pelembab kesan tindakan anti umur 'menjana tensor 'penstrukturan' semula'

Krim ini kaya dengan tekstur lembut dan evanescent 'kerana kandungan tinggi siput lendir juga 50% ' mengandungi asid glycolic kolagen elastin dan vitamin adalah allantoin ' '; Kedut 'memberi makan' memainkan dalam menjana semula dan menuliskan tisu kulit. Memberikan kulit nada 'keanjalan' kelembutan dan radiance.

pembungkusan: 50 ml krim.

PEKAT 65V SERUM MUKA RELAXIS-BOTOLIKE

tindakan anti umur berikutan tindakan mengangkat 'malas' kedutan

Berkuat kuasa serta merta. Gel lembut yang kaya dengan bahan-bahan aktif semulajadi yang bertindak mencegah dan mengurangkan kedutan dengan menyebelahi kelonggaran dalam epidermis. Di kawasan yang dirawat melegakan kembali keindahan dan harmoni ke muka. Besar sebagai alat solek yang asas. Untuk memperhebat dan memanjangkan

kesan rawatan ' padan whey Relaxis krim.

pakej: serum 30 ml.

KRIM muka 66V-RELAXIS-BOTOLIKE

tindakan anti umur berikutan tindakan mengangkat melicinkan kedut ' adalah

Lembut krim kaya dengan bahan-bahan aktif semulajadi yang bertindak mencegah dan mengurangkan kedutan dengan menggalakkan kelonggaran otot epidermal. Di kawasan yang dirawat melegakan kembali keindahan dan harmoni ke muka. Bagi perlawanan serta-merta dengan serum krim Relaxis-Botolike 66V.

pembungkusan: 50 ml krim.